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Адрес Crystal Gallery LLC 
Hatimi International 
17-26, 533 B, Al Shafar Building, 
Al Aweer Road, 
P.O.Box 487, 
Dubai U.A.E.

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We at Crystal Gallery aim to attain a pioneering position in the Awards and Recognition Industry by establishing our presence in all international and
corporate events by delivering a consistent level of product at high standards of quality.

By reviving the traditional and never-dying art of handcrafting in crystal, coupled with latest technologies, we are committed to provide every customer
with internationally accepted quality products, superior customer service and professional advice to achieve a complete customer satisfaction.

We are dedicated to expand our retail sector through the upcoming outlets at various parts of the Gulf, thereby promoting and highlighting the intricacy
and artistry of crystal craftsmanship. 
We will nurture and develop our human resources through continuous and positive encouragement to reach optimum productivity and quality of
service. It is our continuing endeavor through team work to maintain the high standards set out to achieve our goals.

Company Profile of Crystal Gallery LLC

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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